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 Brzeg Jeziórek w Sierpcu ulega zmianie. Rodzi się pytanie – czy powiększa się powierzchnia 

Jeziórek ( z 1,8 ha)   o ile powiększyła się, a jeśli tak - czy są miejsca niebezpieczne ? Co z 

drogą rekreacyjną ? 

Czy badane były brzegi Jeziórek, czy wymagają fachowych zabezpieczeń.  Jak oddziałuje 

żyjący w Jeziórkach bóbr na brzegi tego akwenu wodnego i na wyspę ? 
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